
 

 

MISSIV 

Gällande mötesprotokoll onsdagen den 25 oktober. 

 

Vid föreningsmötet den 25 oktober var det en fråga uppe till beslut, gällande nästa års 

medlemsavgift. 

Styrelsen PRO Ärla – Stenkvista har tolkat de nya stadgarna från PRO riks gällande från  

den 1 januari 2023 på sätt att det numer är att besluta om nästa års medlemsavgift som skall 

skickas in till Riks före den 15 november på ett medlemsmöte 

Tidigare hade vi ”Novembermötet” då medlemmarna beslutade om Årsavgift, Budget och 

Verksamhetsplanering för kommande år som skulle vara PRO riks tillhanda före just den 15 

november. 

I ock med de nya stadgarna hade PRO-föreningen Ärla – Stenkvista ett medlemsmöte i 

samband med en medlemsträff där vi hade anordnat en konsert för våra medlemmar och 

presumtiva medlemmar. 

 

 

Sekreterare Sven Svensson 

 

Protokoll enligt bilaga. 

  



Protokoll från medlemsmöte för Ärla-Stenkvista PRO  

onsdagen den 25 oktober 2023 

 

Plats. Ärla Pingstkyrka café 

På dagordningen: Årsavgift för 2024. 

Styrelsens förslag till medlemmarna: Oförändrad årsavgift. 

 

§1. Mötets öppnande Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

samt presenterade dagordningen. 

 

§2. Dagordning. Beslutande av medlemsavgift för 2024. 

 

§3. Val av justerare. Mötet utsåg Agneta Bjelkefelt och Ebbe Bjelkefelt. 

 

§4. Årsavgift för 2024. Mötet godkände styrelsens förslag om oförändrad årsavgift. 

 

§5. Mötet avslutande. Ordförande Börje Sturesson tackade medlemmarna och önskade dem 

välkomna till fikat. 

 

 

Sekreterare Sven Svensson   Ordförande Börje Sturesson 

 

 

Justerare Agneta Bjelkefelt  Justerare Ebbe Bjelkefelt 

 

 


